
MARATON de INOT:  07 Mai 2016 Satu Mare 
 

Stimati satmareni! 
 

De ce MERITA SA DEZVOLTAM INOTUL  la Satu Mare? 
 

Este o intrebare, care de o perioada de timp, a devenit de actualitate in  Satu Mare !! 
 

RASPUNSUL, este univoc :  DA 
 

De ce DA, pentru ca: 
 

-     este o necesitate, este dorinta celor care iubesc acest sport, cei care déjà  il  

 practica si cei care dupa invatarea lui, vor fi fani (poate si mai inflacarati)  

 ai acestui sport 
 

- avem déjà tineri premiati ai inotului, care au contribuit si vor mai contribui si in viitor la 

bunul renume al Satmarului  
 

- in anul 2020 dorim sa avem cel putin 2-3 campioni nationali din Satu Mare 
 

- toate judetele din Ardeal si de pe granita de vest a tarii au investit masiv in  

 acest sport (Baia Mare, Oradea, Arad, Timisoara, Tg. Mures, Bistrita, Sibiu,  

 Alba Iulia, Brasov,..) 
 

- pentru ca in tara vecina Ungaria,  s-a investit masiv in spatii destinate natatiei, iar copii 

nu mai pot trece de clasa a V–a , daca nu stiu sa inoate  
 

-   INOTUL SALVEAZA VIATA!! 
 

- dorim :  “MENS SANA IN CORPORE SANO” 
 

 

Prin promovarea activitatilor destinate dezvoltarii inotului in Satu Mare, veti contribui la: 

 

-  Insuflarea pasiunii pentru practicarea acestui sport nobil, la tinerii nostri din gradinite, 

scoli elementare, gimnaziale, licee si universitati la nivel de performanta si la nivel de 

amatori 
 

- Organizarea competitiilor sportive de inot destinate tinerilor si adultilor. 
 

- Cresterea numarului adultilor care vor practica inotul ca si mod de relaxare si intarire a 

sanatatii 
 

 

Va multumesc in numele comitetului de organizare!  
 

 

Tiberiu Markos,  

Cetatean al Municipiului Satu Mare, pasionat de inot.  


